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Proces – verbal 

 Încheiat azi 28 aprilie 2023 cu ocazia derulării şedinţei ordinare a 

Consiliului Local Coroisânmărtin, 

Sedinţa a fost convocată la data de 21 aprilie 2023 cu Dispoziţia primarului nr.60. 

De la şedinţӑ absenteazӑ domnul viceprimar Bartos Martin Csaba și domnii 

consilieri locali Lupșa Rodica și Lupșa Vasile Sorin. Delegatul sătesc Deneş Florin este 

present. 

 Domnul primar, prezent la ședințӑ, mulțumește pentru participare și dӑ cuvȃntul 

președintelui ales, domnul Popovici Teodor, care  preia conducerea lucrărilor şedinţei  si 

dӑ citire proiectului Ordinii de zi  transmis cu 5 zile înainte de data şedinţei : 

1. Proiect de hotarâre privind aprobarea scoaterii la licitaţie a masei verzi de pe 

terenurile de sport aparţinătoare comunei Coroisânmărtin şi de pe platforma 

fostului şantier din satul Coroi.  

2. Proiect de Hotărâre privind aprobarea închiderii exerciţiului bugetar pentru 

anul 2022. 

3. Proiect de hotarȃre privind aprobarea participӑtii comunei Coroisȃnmӑrtin ȋn 

cadrul Programului privind casarea autovehiculelor uzate, derulat ȋn 

cofinanțare cu Administrația Fodului pentru Mediu. 

4. Proiect de hotӑrȃre privind aprobarea Protocolului de colaborare în vederea 

implementării proiectului „HUB de servicii MMSS - SII MMSS”, Cod MySmis 

130963. 

Ordinea de Zi este adoptată cu unanimitate de voturi. 

Secretarul dӑ citire procesului-verbal al ședinței anterioare care este aprobat cu 

unanimitate de voturi. 

Se trece la punctul 1 de pe Ordinea de Zi primarul dȃnd citire proiectului de 

hotӑrȃre precizȃnd cӑ terenul de sport din satul Coroisȃnmӑrtin a fost solicitat ȋn vederea 

utilizӑrii pentru activitӑți sportive de cӑtre Asociația Sportivӑ care a solicitat și sprijin 

financiar ȋn vederea funcționӑrii astfel propune ca acesta sa nu fie scos la licitație pentru 

a nu perturba activitӑțile sportive care urmeazӑ sӑ se desfӑșoare. In legӑturӑ cu suma de 

1000 lei/lunӑ necesari pentru sprijinirea ctivitӑții sportive domnul primar spune cӑ a 

solicitat conducerii asociației sportive o listӑ cu tinerii din comunӑ care participӑ la 

activitӑți pentru a evalua oportunitatea și intensitatea sprijinului urmȃnd ca ulterior sӑ 

informezeconsiliul local. Secretarul general semnaleazӑ faptul cӑ licitația la iarbӑ 

pornește de la prețul de 300/lei ha exprimȃndu-și speranța cӑ vor fi doritori sӑ cumpere 

iarba ca și ȋn anii precedenți.  Domnii consilieri sunt de acord cӑ terenurile de sport 

trebuie folosite pentru acest gen de activitӑți iar pentru viitor ar fi bine sӑ existe interes 

și ȋn celelalte sate pentru activitӑți sportive, cosirea și vȃnzarea ierbii constituind o 
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excepție cu scopul de a  preveni degradӑrea ierbii prin invazia vegetației nedorite. 

Doamna consilier Szekely Ana Maria reliefeazӑ faptul cӑ reprezentanții asociației 

sportive care a solicitat utilizarea terenului de sport desfӑșoarӑ activitӑți și ȋn comunele 

ȋnvecinate avȃnd intenții de dezvolatre a activitӑții și ȋn comuna Coroisȃnmӑrtin, 

concluzia care se desprinde este cӑ trebuie ȋncurajatӑ activitatea sportivӑ și pe parcurs, 

odatӑ cu construirea terenurilor sintetice, sӑ se gӑseascӑ soluții de utilizare și a acestora 

dar evident luȃnd ȋn calcul protejarea acestora care au ȋn primul rȃnd o utilizare 

didacticӑ.Nu sunt alte discuții, se supune la vot, HCL nr.10/2023 se adoptӑ cu 

unanimitate de voturi.  

Pentru punctual 2 privind ȋnchiderea exercițiului bugetar pentru anul 2022 

domnul primar dӑ citire proiectului de hotӑrȃre sugerȃnd domnilor  consilieri sӑ 

adreseze ȋntrebӑri doamnei inspector contabil, Dan Andrea Cristina invitatӑ ȋn ședința. 

Nu sunt discuții HCL nr.11/2022 se adoptӑ cu unanimitate de voturi. 

Se trece la punctul 3 privind aprobarea participӑtii comunei Coroisȃnmӑrtin ȋn 

cadrul Programului privind casarea autovehiculelor uzate, derulat ȋn cofinanțare cu 

Administrația Fodului pentru Mediu la care domnul primar prin proiectul de hotӑrȃre 

propune solicitarea sprijinului pentru un numӑr de 30 de autovehicule uzate, sumele 

necesare cofinanțarii au fost cuprinse ȋn buget. Domnul Gȃndilӑ Doru remarcӑ faptul 

persoana beneficiazӑ de stimulentul ȋn sumӑ de 3000 lei nu este obligatӑ sӑ achiziționeze 

o masinӑ nouӑ, condiția fiind sӑ nu mai poatӑ achiziționa mașinӑ cu norma de poluare   

Euro 5 sau inferioarӑ timp de 3 ani.   Nu sunt alte discuții se supune la vot HCL 

nr.12/2023 se adoptӑ cu unanimitate de voturi. 

Pentru ultimul punct privind aprobarea Protocolului de colaborare în vederea 

implementării proiectului „HUB de servicii MMSS - SII MMSS”, Cod MySmis 130963 

domnul primar dӑ citire proiectului de hotӑrȃre secretarul dȃnd unele explicații legat de 

implementarea proiectului scopul final fiind digitalizarea serviciilor de asistențӑ socialӑ 

și ȋntocmirea dosarului electronic al fiecӑrui beneficiar. Nu sunt alte dscuții, se supune la 

vot, HCL nr.13/2023 se adoptӑ cu unanimitate de voturi. 

Dupӑ parcurgerea Ordinii de Zi secretarul general reamintește cӑ trebuie depuse 

declarațiile de avere și interese și recomandӑ sӑ se depunӑ din timp pentru a nu risca 

depӑșirea termenului care este 15 iunie 2023, prezența la ședințele de consiliu fiind un 

bun prilej pentru a depune aceste declarații.  

Nefiind alte discuții ședința se ȋncheie. 

  

 

Președinte de ședințӑ,                                                   Contrasemneazӑ, 

Popovici Teodor                                               Secretar general : Pop Mircea 
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